

Title (en)

Cartridge for edge material

Title (de)

Kassette für Kantenmaterial

Title (fr)

Cartouche pour matériau de bordure

Publication

EP 1862949 A2 20071205 (DE)

Application

EP 07007115 A 20070404

Priority

- EP 06010636 A 20060524
- EP 07007115 A 20070404

Abstract (en)

The cassette (1) has a box-shaped housing (2) for holding an edge material (5) existing in a roller shape, and a guiding device (11) for guidance of an upper bearing of a winding (4). A releasing device (14) holds and fixes a winding end of the edge material. A coupling device (18) is provided at the housing to detect and manage the cassette, where the housing is provided with a hub (9). The guiding device is formed by a guiding roller (12). The coupling device has two coupling units (19) that are arranged at a distance from each other at the cassette.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Kassette zur Aufnahme von in Rollenform als wickel (4) vorliegendem Kantenmaterial (5) zum Einsatz an Durchlauf-, Stationär- oder dergleichen Maschinen, umfassend ein Gehäuse (2) zur Halterung des in Rollenform vorliegenden Kantenmaterials (5), eine Leiteinrichtung (11) zur Führung der obersten Lage des Wickels (4), eine Ausgabeeinrichtung (14) zur Halterung und Fixierung des Wickelndes des Kantenmaterials, sowie eine am Gehäuse (2) vorgesehene Koppelvorrichtung (18) zum Erfassen und Handhaben der Kassette.

IPC 8 full level

B27D 5/00 (2006.01); **B65H 19/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

B27D 5/003 (2013.01); **B65H 19/12** (2013.01); **B65H 2701/1849** (2013.01)

Citation (applicant)

EP 1346805 A2 20030924 - PAUL OTT GMBH [AT]

Cited by

DE102017125936A1; DE102015213358A1; EP3260257A1; DE102020123428B3; CN111246983A; EP2875922A1; DE102019112258A1; CN113811491A; WO2019081335A1; WO2020229299A1; WO2019091857A1; EP1977869A1; EP2253440B1; EP2253440A2; DE102009021676A1; US10556361B2; EP3970929B1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR IT PL

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1862949 A2 20071205; EP 1862949 A3 20080723; EP 1862949 B1 20090708; PL 1862949 T3 20091231

DOCDB simple family (application)

EP 07007115 A 20070404; PL 07007115 T 20070404